

Title (en)

ASSEMBLY OF PARTS FOR INSTALLING AN INSULATING GLAZING.

Title (de)

BAUSATZ FÜR EINE ISOLIERVERGLASUNG.

Title (fr)

ENSEMble DE PIECES POUR L'INSTALLATION D'UN VITRAGE ISOLANT.

Publication

EP 0112857 A1 19840711 (DE)

Application

EP 83901905 A 19830618

Priority

DE 3223524 A 19820624

Abstract (en)

[origin: WO8400191A1] An assembly of parts for additionally installing an insulating glazing on the simple or multiple glazing of a window, a door or the like, comprises separation listels (5) secured on the contour of the surface of a window pane after insertion of a seal (12) between the listels and the window pane. The listels (5) which are hollow and comprise in the inside a molecular filter (13) are also installed after adding a seal (12) on the existing glazing (1). The separation listels are connected at their ends by nested interleaved parts and comprise on the sides facing the window panes channels for the sealing material.

Abstract (fr)

Un ensemble de pièces pour l'adjonction postérieure d'un vitrage isolant sur le vitrage simple ou multiple d'une fenêtre, d'une porte ou analogue comprend des listeaux de séparation (5) fixés sur le pourtour de la surface d'une vitre après l'insertion d'un joint (12) entre les listeaux et la vitre. Les listeaux (5) qui sont creux et comprennent à l'intérieur un filtre moléculaire (13), sont fixés également après addition d'un joint (12) sur le vitrage (1) existant. Les listeaux de séparation sont reliés à leurs extrémités par des pièces intercalaires emboîtées et comportent sur les faces en regard des vitres des canaux pour le matériau d'étanchéité.

IPC 1-7

E06B 3/54; E06B 3/66

IPC 8 full level

E06B 3/54 (2006.01); E06B 3/667 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 3/5418 (2013.01); E06B 3/667 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8400191 A1 19840119; CA 1226761 A 19870915; DE 3223524 A1 19831229; DE 3223524 C2 19840426; EP 0112857 A1 19840711

DOCDB simple family (application)

DE 8300112 W 19830618; CA 431154 A 19830624; DE 3223524 A 19820624; EP 83901905 A 19830618